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Lekarze stażyści o samorządzie lekarskim
Podczas gali wręczenia praw wykonywania zawodu, zapytaliśmy młodych lekarzy o to, jak
widzą samorząd lekarski i jakie są ich oczekiwania względem Okręgowej Izby Lekarskiej
w Łodzi.

Magdalena Pawlak: – Samorząd Lekarski to grupa ludzi, którzy dbają o nasze prawa,
którzy wychodzą z nowymi inicjatywami i reprezentują nasze środowisko.

Wojciech Kolasiński: – Mam nadzieję na dobrą komunikację, dobrą współpracę i jasne
instrukcje, czego się od nas oczekuje, jakie są nasze prawa i obowiązki. Liczymy
na pomoc w rozpoczęciu kariery zawodowej.

Agata Brzyska: – Izby lekarskie są naszymi przedstawicielami podczas rozmów z rządem,
ale pełnią również ważną rolę integracyjną dla środowiska lekarskiego. Na studiach trochę
mi tego brakowało, więc mam nadzieję, że teraz znajdę na to czas.

Samorząd może być też dla nas trochę jak rodzice, mam nadzieję, że naprowadzi nas
na to, jak realizować ścieżkę kariery. Liczę też na przestrogi przed różnymi pułapkami,
które mogą nas czekać na początku pracy w zawodzie.
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Emilia Piekara: – Ważną częścią działalności samorządu jest pomoc prawna, jaką oferuje
lekarzom.

Krzysztof Mogielski: – Ważne jest rzecznictwo na rzecz poprawy jakości pracy.

Konrad Kazimierczak: – Moim zdaniem bardzo ważne jest działanie na rzecz poprawy
jakości kształcenia i weryfikacja tych umiejętności.

Krzysztof Woźniak: – Samorząd zawodowy jest bardzo potrzebny, ważne, żeby znajdowały
się w nim odpowiednie osoby, które znają potrzeby młodych lekarzy.
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